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Referat af Bestyrelsesmøde afholdt torsdag d. 29 okt. Kl. 19.00: 

Hos: Henrik i nr. 2.   

Tilstede: Helle(13), Lars S. (11), Henrik(2) og Jan(4) – Fraværende: Lars A. (10). 

Referent: Jan/4 

 

Dræn og kloak: 

- Intet nyt.  

- Afventer Gribvands inspektion / (Thomas/23) 

 

Legepladser: 

- Intet nyt. 

- Afventer Legepladsudvalgets forslag til de 2 legepladser.  

 

Hastighedsskiltning: 

- Nyt fartskilt til med 15 km/t indkøbes og opsættes.  

 

Blomstereng på areal langs fodboldbanen: 

- Intet nyt 

- Er på vej, Decherie arbejder på sagen.  

 

Økonomi / budget status:  

- Intet nyt.  

- 2020 budget = 146.000 – Forbrug indtil 20.09. = 83.848 / Rådighed 61.851 

Bankbeholdning 20.09. = 112.088. 

 

Arbejdsdag: 

- Lørdag d. 7.11. – Program er udsendt i jeres postkasser.  

 

Julegløgg & æbleskiver: 

- Bestyrelsen arrangerer igen ligesom sidste år lidt julehygge på Nordtorvet den 1. søndag i 

advent som er; 29.11.2020. kl.: 15.00 – kom forbi og ønsk hinanden GOD JUL! (dette med 

forbehold for ændring pga. evt. nye Covid-19 regler).  
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Øvrigt / eventuelt: 

Andet:  

- Grøfterne langs hovedgaden: Bestyrelsen har kontaktet kommunen, som siger at det er 

deres ansvar at holde det og vil snarest komme ud og få det fikset.    

 

- HUSK! Vi har en forpligtigelse – Bestyrelsen ser stadig at vi visse steder i disse 

tider IKKE har udendørs lamperne tændt og IKKE har klippet evt. bevoksning 

væk fra lamperne som kan tage lyset – det virker også kriminalpræventivt 

tillige sikkerheds- og tryghedsskabende. 

 
- Asfalten slår revner: Der ses revner visse steder i asfalten, vi undersøger via Colas om evt. 

reklamation / reparation.  Bestyrelsen har kontaktet Colas, som vil komme ud og besigtige 

asfalten.  

 

- Græs/ukrudt langs asfalten: Husk at være med til at holde dette nede, græs og ukrudt er 

med til at ødelægge asfalten i siden, hold evt. ud foran dit hus og så må vi hjælpes ad på 

arbejdsdagene med a t holde det nede evt. via vores gasbrænder.  

 

- Fliser: Bestyrelsen vil se på en plan til næst kommende generalforsamling i marts 2021.  

 

- Julebelysning: Bestyrelsen ser på en evt. julebelysning i Kroengen.  

 

- Fælles vej belysning for dårlig: Bestyrelsen ser på hvad en evt. renovering af vores 8 

fælleslys vil koste, da kvaliteten af det lys der falder på jorden er faldet gevaldigt med tiden, 

projektet og prisen kommer op på den kommende generalforsamling i marts 2021.  

 

Næste bestyrelsesmøde d. 21. januar 2021. kl. 19:00 hos Lars Stubbe/11. 


